
1

Vragen gesteld door ChristenUnie
 

Gesteld door fractie ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 11

Vraag Laaggeletterdheid; door corona kan er geen samenkomst meer gehouden worden. Maar juist nu is 
communicatie voor alle doelgroepen belangrijk. Hoe wordt daar rekening gehouden met 2,5 
miljoen (landelijke cijfers) laaggeletterden tijdens overheidscommunicatie?

 

Antwoord Covid 19 dwingt ons om creatief te zijn met enerzijds de ondersteuning naar inwoners en 
anderzijds onze eigen communicatie naar inwoners. 

Het Taalpunt verleent dezelfde diensten als voorheen, maar is per email en/of telefoon 
beschikbaar voor vragen van deelnemers, vrijwilligers en professionals. Intakegesprekken 
gebeuren niet meer fysiek, maar via videobellen of telefonisch.

Als het gaat om ondersteuning bij basisvaardigheden dan is het klassikale taalonderwijs na het 
zomerreces bij de ROC’s weer gestart. Wel met aanpassingen, zoals die voor het onderwijs 
gelden. 

Taalvrijwilligers zullen een afweging maken in hoeverre 1 op 1 ondersteuning mogelijk is of dat ook 
online ondersteuning gegeven kan worden.

Online ondersteuning blijkt minder effectief omdat juist deze inwoners nogal eens specifieke 
vaardigheden missen. Ook kiezen sommige inwoners door de Covid 19 maatregelen zelf om 
tijdelijk niet deel te nemen aan de ondersteuning. Het vraagt van beide kanten dagelijks 
aanpassing en maatwerk.

Het versimpelteam kijkt voor de gemeente vooral naar de teksten. Tijdens de stadsdialoog 
armoedevrij wordt een handleiding gedeeld voor MS Teams, zodat ook minder digitaal vaardige 
inwoners kunnen deelnemen.

Deze tijdelijke uitvoeringspraktijk kan wijzigen al naar gelang de maatregelen worden versoepeld 
en/of aangescherpt.

 

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Henk v.d. Kolk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

h.van.der.kolk1@zwolle.nl
038-4983254
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Gesteld door fractie ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 23

Vraag Aan Tiem worden aanvullende maatregelen gevraagd voor uitstroom uit bijstand. Is overwogen om 
daar concrete doelstellingen (%) aan te koppelen?

  

Antwoord In de huidige conjunctuur zien we dat het lastiger wordt voor onze doelgroep om een 
dienstverband te realiseren bij ondernemers. We zien dat de uitstroom van inwoners met een 
uitkering naar betaald werk stagneert. Tegelijkertijd zien wij ook dat er sectoren zijn die op zoek 
zijn personeel. In onze opdrachtverstrekking naar Tiem geven wij aan de mogelijkheden voor onze 
doelgroep maximaal te willen benutten. In onze visie is dat juist nu van belang om langdurig 
bijstandsafhankelijkheid te voorkomen. Tegelijkertijd realiseren wij ons dat in de huidige 
conjunctuur, samen met de onzekerheden die hiermee gepaard gaan voor ondernemers, het 
lastiger wordt om dit te kwantificeren in aantallen en percentages. 

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots / René de Heer

Beantwoord door Milad Lahdo

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Lahdo@zwolle.nl
038-4982866

 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 23

Vraag Voor personen met een grote afstand continueren wij onze dienstverlening gericht op 
maatschappelijke participatie.. Zoals vrijwilligerswerk in het voorveld en dagbesteding, waarmee 
iemand arbeidsvaardigheden kan ontwikkelen en werkervaring op kan doen’. Wat wij horen is dat 
er geen zicht is op de mensen die in het voorveld actief worden na verwijzing van SamenZwolle. Is 
er geen risico dat mensen afhaken doordat de plek niet passend is?

 

Antwoord Wanneer mensen naar het voorveld worden verwezen is er minder controle op hoe mensen zich 
ontwikkelen. Dat past bij het ondersteunen zo licht als mogelijk, zo zwaar als nodig. Inwoners 
houden zo veel mogelijk de eigen regie en dat betekent ook dat ze minder gevolgd worden. 

  

Portefeuillehouder  Klaa Sloots

Beantwoord door  Suzanne Bruns / Ellen van Assem

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 s.bruns@zwolle.nl / E.van.Assem@zwolle.nl
038-4984057

mailto:s.bruns@zwolle.nl
mailto:E.van.Assem@zwolle.nl
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Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 28

Vraag Door de lockdown en corona maatregelen lopen kinderen in onveilige gezinnen meer risico 
(misbruik, mishandeling). Wat wordt, naast gebruikelijke inzet, gedaan om dat risico te verkleinen?

  

Antwoord Sinds het begin van de coronacrisis hebben onder meer het SWT, het onderwijs en de jeugdzorg 
zich op indrukwekkende wijze ingezet om alle jeugdigen die hulp nodig hebben in beeld te hebben 
en hen hulp te bieden. Soms door creatief te zijn en bijvoorbeeld meer met telefoon, Whatsapp of 
beeldbellen contact te hebben. Maar waar nodig ook door wel bij de gezinnen thuis te komen, met 
inachtneming van de RIVM richtlijnen.
Voor een deel van de gezinnen pakte de verminderde dynamiek als gevolg van de 
coronamaatregelen overigens positief uit. Zij hebben door het wegvallen van school en andere 
activiteiten bijvoorbeeld minder druk en meer rust ervaren. Ook blijkt bij sommige gezinnen dat zij 
in deze situatie beter dan verwacht het hoofd kunnen bieden aan de problemen in hun gezin. 
Daarnaast blijkt de bereidheid van mensen uit de sociale omgeving vaak ook groot om waar nodig 
en mogelijk, een steentje bij te dragen.
In de afgelopen periode zijn bij jeugdigen wel steeds vaker situaties ontstaan waarbij de 
problematiek opvallend heftig is. Veilig Thuis en het SWT geven daar prioriteit aan.
De jeugdwerkers van het SWT hebben actief gezinnen waar zij al bekend mee zijn, benaderd met 
de vraag hoe het met ze gaat. Als er in het betreffende gezin al een jeugdhulpaanbieder actief is, 
dan nam die deze taak op zich. Als het gevoel bestond dat het in het gezin even minder goed ging, 
dan ging de jeugdwerker toch op huisbezoek (of in de tuin) in gesprek met het gezin om samen te 
kijken hoe het weer een beetje draagbaarder kon worden. Zo wordt breed ingezet op het tijdig 
signaleren en voorkomen van escalatie.

Portefeuillehouder  Michiel van Willigen

Beantwoord door Ronald Buitenhuis

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

r.buitenhuis@zwolle.nl

 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 37

Vraag Wat zijn voorbeelden van maatwerkoplossingen die worden gecreeerd voor kinderen in armoede?

  

Antwoord Indien binnen de gemeentelijke kindregelingen geen mogelijkheden zijn wordt vanuit het 
uitvoeringsbureau mogelijkheden gezocht bij partners in het veld (Stichting Meedoen, Noodfonds) 
of wordt gekeken of er vanuit andere regelingen (o.a. maatwerkbudget) voorzien kan worden. 
Daarnaast biedt de regeling Armoede Gezondheid en Kinderen de jeugdverpleegkundigen en SWT 
financiële ruimte om in een huishouden met een financieel probleem in relatie tot de gezondheid 
van een kind op te lossen. Concrete voorbeelden daarvan zijn het voorzien in de middelen voor 
een fiets of een bril.  

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door  Aart Janssen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 a.janssen@zwolle.nl
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Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2020-2 
 
Paginanummer: 11

Vraag Gezien de ervaringen met de huidige contracten en de grote maatschappelijke gevolgen van een 
aanbesteding op prijs en met één aanbieder en de hoge interne kosten voor een aanbesteding is 
het voorstel deze bezuiniging pas op zijn vroegst in 2023 te realiseren. 
Wordt bedoeld te zeggen dat we teruggaan naar 1 aanbieder voor wmo hulpmiddelen? 

  

Antwoord De tekst in Berap 2020-2 op pag. 11 dateert nog uit de Begroting 2020. Inmiddels heeft bij het 
vaststellen van de rapportage Hervormingsagenda Sociaal Domein: Halfjaarrapportage mei 2020’ 
in juni een bijstelling van het beleid plaatsgevonden.
Destijds bij de begroting 2020 was één van de maatregelen om een besparing op de hulpmiddelen 
te realiseren om bij de nieuwe aanbesteding slecht één partij te contracteren en tegen lager (en 
goedkoper) kwaliteitsniveau. De prijzen voor hulpmiddelen zijn sinds 2019 echter zo gestegen dat 
als we deze maatregel uitvoeren we waarschijnlijk minimaal even duur uit zijn. Om deze reden is 
het verstandiger op het huidige contract met twee aanbieders te verlengen tegen het huidige 
kwaliteitsniveau en de huidige prijzen. Gevolg is wel dat de voorgestelde maatregel niet wordt 
opgevolgd en de resterende besparing van € 0,7 mln. niet wordt gerealiseerd. Zie ook voor een 
nadere toelichting pagina 6 van de rapportage Hervormingsagenda Sociaal Domein: 
Halfjaarrapportage mei 2020’ (Raad 29 juni 2020).

  

Portefeuillehouder  Klaas Sloots

Beantwoord door  Matthijs Barendse/S.Bruns

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 M.Barendse@Zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 Doel 6.1.1. Omgevingsvisie

 Paginanummer: 

Vraag Investeren in groei: in voorstel 25 wordt een bedrag van 1 miljoen gereserveerd voor onderzoeken 
in het kader van BO MIRT en de NOVI. Kan meer achtergrond gegeven worden voor welk type 
activiteiten dit bedrag benut gaat worden?

  
Antwoord Het bedrag kan als volgt onderverdeeld worden:

Externe Onderzoekskosten                                           € 200.000
Omgevingsmanagement / Communicatie                       € 100.000   
Projectorganisatie / Interne coördinatie                           € 250.000   
Interne adviseurs                                                           € 550.000

  
Portefeuillehouder
 

Ed Anker

Beantwoord door
 

Marion Garritsen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 m.garritsen@zwolle.nl
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ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.1.1. Omgevingsvisie
 
Paginanummer: 

Vraag Groeifonds: hoe verhoudt het Groeifonds zich tot andere fondsen, met name 
het Stadsontwikkelfonds en ROM Overijssel?

  
Antwoord Het uitgangspunt is dat Zwolle naast de inzet van eigen middelen (waaronder het 

Stadsontwikkelfonds) optimaal gebruik maakt van beschikbare fondsen zoals het Groeifonds, 
Europese fondsen en het ROM Overijssel). Deze fondsen zijn allen mogelijkheden voor 
(co)financiering van Zwolse ambities en projecten.

Portefeuillehouder
 

Peter Snijders

Beantwoord door
 

Gerdien van der Zanden

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

G.van.der.zanden@zwolle.nl / 06 10 08 67 64

Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.2.1. Woningaanbod

Paginanummer: 

Vraag Zijn er nog woningbouwprojecten die in 2021 opgeleverd worden waarin een vergunning is 
aangevraagd voor de ingang van het aardgasverbod bij nieuwbouw van 1 juli 2018?  

  
Antwoord Wij gaan in overleg met Vergunningen bezien of wij deze vraag kunnen beantwoorden.
  
Portefeuillehouder
 

Ed Anker

Beantwoord door
 

Henrieke Selles

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 h.selles-heikoop@zwolle.nl

mailto:G.van.der.zanden@zwolle.nl
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ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.3.1. Infrastructuur
 
Paginanummer: 

Vraag Er wordt 50k gevraagd voor extra inzet en pilots voor het strategisch en aanbodgericht plaatsen 
van laadpalen. Ik meen dat het aanbodgericht plaatsen ook een bijdrage van de gemeente vraagt. 
Is die in deze 50k verwerkt? Zo nee, hoe worden die dan gefinancierd? En aan hoeveel pilots 
denkt het college?  

  
Antwoord De aangevraagde 50k is onder andere bedoeld voor de genoemde pilots. De middelen worden 

bijvoorbeeld ook aangewend om de extra inspanningen in het kader van het proces van aanvraag 
tot plaatsing voort te zetten. Het aanbodgericht, of strategisch plaatsen van laadpalen kost de 
gemeente ruim € 1.000,- per laadpaal.Op dit moment is nog niet concreet gedefinieerd om hoeveel 
pilots het exact gaat. Er wordt gedacht aan drie type pilots of onderdelen: 1) Strategisch plaatsen 
van laadpalen in nieuwbouwprojecten (denk aan Breecamp-Noord). 2) Plaatsen van laadpalen 
zonder bijbehorend verkeersbesluit in wijken met een zeer hoge parkeerdruk (bijvoorbeeld 
Assendorp). 3) Plaatsen laadpalen op gemeentelijke parkeerterreinen en/of bij voorzieningen 
(zoals scholen, winkels of sportparken). 

  
Portefeuillehouder
 

William Dogger

Beantwoord door
 

Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 J.van.Doorne@zwolle.nl

 
Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.3.2. Slimme en duurzame mobiliteit

Paginanummer: 

Vraag Wat is de stand van zaken van B-ITS en welke concrete pilots/projecten kunnen we in 2021 
verwachten? 

  
Antwoord Eind 2019 is het 1e project in het kader van B-ITS gestart. Dit betreft het project meetfietsen 

(snuffelfietsen, zie: https://dashboard.dataplatform.nl/sodaq/v2/groene_fietsroutes.html). Op dit 
moment rijden er ongeveer 10 snuffelfietsen (of meetfietsen) rond. In de 1e fase zijn de 
snuffelkastjes uitgereikt aan bewoners van Stadshagen, waarvan het merendeel ook deelneemt 
aan het project Senshagen (zie ook: https://senshagen-zwolle.opendata.arcgis.com). Het is de 
bedoeling om binnenkort het aantal snuffelfietsen op te schalen om daarmee niet alleen het aantal, 
maar ook de betrouwbaarheid van de metingen te vergroten.  

De tweede pilot die wordt uitgevoerd is het realiseren van “slimme verlichting” rondom 
Hessenpoort. Dit is verlichting die feller gaat schijnen als een fietsers passeert en weer 
automatisch gedimd wordt. Dit bespaart energie en zorgt ervoor dat er minder lichthinder is, 
bijvoorbeeld in een kwetsbaar natuurgebied. In de toekomst willen we onderzoeken of de 
verlichting ook gebruikt kan worden om gegevens te verzamelen.

De pilot gericht op fietsparkeren in de binnenstad is opgestart en gekoppeld aan de behoefte om in 
het kader van de COVID-crisis meer gegevens te verzamelen. De pilots verkeersveiligheid, 
doorstroming en fietsstimulering zijn in voorbereiding en worden naar verwachting in 2021 
opgestart. De looptijd van het B-ITS project eindigt in 2022.

  
Portefeuillehouder
 

William Dogger

Beantwoord door
 

Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

J.van.Doorne@zwolle.nl
 

 

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
https://dashboard.dataplatform.nl/sodaq/v2/groene_fietsroutes.html
https://senshagen-zwolle.opendata.arcgis.com/
mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl


7

Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.4.1. Energietransitie 
 
Paginanummer: 

Vraag Project geothermie: Wanneer wordt gestart met het onderzoek in samenwerking met bewoners 
naar deze wijze waarop particulieren meegenomen worden in de warmtetransitie 
in Aalanden/Holtenbroek? 

  
Antwoord Uit een wijkanalyse wordt bepaald welke delen (clusters) met particuliere woningeigenaren kansrijk 

zijn om te onderzoeken in het kader van het Wijkuitvoeringsplan. Deze analyse is in het kader van 
de Quickscan Holtenbroek en Aa-landen (zie beslisnota organisatie warmteketen Holtenbroek en 
Aa-landen) grotendeels uitgevoerd. Het onderzoek of particulier eigendom kan worden 
meegenomen zal zich met name richten op de particuliere woningen die dichtbij de grote afnemers 
van de geothermiebron (de eerste fase van het warmtenet) liggen. In het kader van het proces om 
tot een wijkuitvoeringsplan te komen wordt op dit moment een Plan van aanpak opgesteld. Het 
bureau Ekwadraat heeft hiervoor opdracht gekregen. Het Plan van aanpak is in februari 2021 
gereed. Kort daarna zal gestart worden met het betrekken van particuliere woningeigenaren. Mede 
gezien een voorwaarde uit de verleende een provinciale subsidie “Wijkuitvoeringsplannen 
energietransitie gebouwde omgeving Overijssel” moet dit proces begin 2022 doorlopen zijn.
  

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Johan Roeland

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.roeland@zwolle.nl
038-4984164 

Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.4.1. Energietransitie 

Paginanummer: 

Vraag Er wordt aangekondigd dat er nagedacht wordt over een aanvraag in de derde ronde van het 
Programma Aardgasvrije Wijken. Minister Ollongren heeft aangegeven dat daarin sterk gestuurd 
gaat worden op hybride opties. Staat het vast dat een eventuele aanvraag van Zwolle gaat over 
het warmtenet in Aalanden en Holtenbroek? Of worden ook clusters woningen bekeken die 
volgens de TVW een hybride oplossing als eindbeeld dan wel als tussenstap met groot 
besparingspotentieel hebben?  

  
Antwoord Bij het opstellen van een WUP wordt met de bewoners bepaald welke warmte oplossingen 

uiteindelijk het beste passen. De TVW biedt hiervoor de basis. In de TVW is opgenomen dat we 
starten in de wijken Aalanden en Holtenbroek en Berkum met het opstellen van een WUP. Een 
PAW aanvraag voor Aalanden-Holtenbroek ligt daarom het meest voor de hand. 
 

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296 

mailto:j.roeland@zwolle.nl
mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
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ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.4.1. Energietransitie 

Paginanummer: 

Vraag Klopt het dat deze begroting geen mutaties voor Berkum Energieneutraal bevat? In het overzicht 
van kredieten en bestedingsvoorstel 33 lijkt het enkel te gaan over Aalanden en Holtenbroek, 
terwijl in de tekst onder het kopje Transitievisie Warmte Berkum wél genoemd wordt 

  
Antwoord Het klopt dat er bij de begroting 2021 geen aanvullend budget is toegevoegd voor Berkum. 

Voor Berkum is eind 2020 de provinciale subsidie Wijkuitvoeringsplannen (WUP) besteed. De 
resterende middelen van Zwolle en Enexis worden ingezet voor de begeleiding in 2021. Deze 
middelen zijn opgenomen bij project Berkum in de tabel kredieten.
In oktober 2020 is het goede nieuws ontvangen dat de uitvoeringssubsidie Programma 
Aardgasvrije Wijken (PAW) voor Berkum is toegekend. Dit is een specifieke uitkering die invloed 
heeft op het aardgasvrij-ready maken van de wijk. Hierover wordt een separate beslisnota voor de 
raad voorgelegd.  
 

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296 

 
 

Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.4.1. Energietransitie 
 
Paginanummer: 

Vraag Wat betekent de erkenning van de aanvraag in het kader van het Programma Aardgasvrije Wijken 
voor de reserveringen in de begroting?  

  
Antwoord De toekenning van 4 miljoen euro voor het aardgasvrij-ready maken van de gebouwen in de wijk 

Berkum heeft geen invloed op de reserveringen. Deze specifieke uitkering wordt benut voor het  
doel zoals beschreven in de aanvraag en kan niet voor andere zaken worden aangewend. 

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296 

mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
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ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.4.1. Energietransitie 

Paginanummer: 

Vraag Organisatie warmteketen: Hoe moeten de gevraagde middelen (175k) ten behoeve van het 
oprichten van een warmtebedrijf begrepen worden in relatie tot de constatering een zin eerder dat 
de samenstelling nog ongewis is? Is dat bedrag nodig ongeacht de keuze over de rol van 
gemeente, of wordt daarin voorgesorteerd op een risicodragende rol van de gemeente?  

  
Antwoord Voor de begroting is uitgegaan van het scenario dat de raad instemt met de nadere uitwerking van 

het organisatiemodel warmtebedrijf als de gewenste regievariant voor de warmteketen in 
Holtenbroek en Aa-landen. Of deze nadere uitwerking plaatsvindt en hoe de middelen daarvoor 
worden besteed is nog afhankelijk van besluitvorming door het college en uw raad. Voordat de 
raad besluit om daadwerkelijk een warmtebedrijf op te richten zal er nog een uitgebreide 
marktconsultatie moeten plaatsvinden om goed in beeld te krijgen of en op welke manier 
(markt)partijen in het warmtebedrijf kunnen en willen worden betrokken. Ook zullen gesprekken 
met publieke partijen (denk aan provincie, Energiefonds, nutsbedrijven) die mogelijk een rol 
kunnen spelen in een warmtebedrijf gevoerd moeten worden. Daarnaast zal advies en 
specialistische begeleiding voor het kunnen oprichten en financieren van een warmtebedrijf 
ingekocht moeten worden. De raad zal, als ze besluit tot deze uitwerking, intensief betrokken 
worden bij de uitwerking.
 

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Johan Roeland

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.roeland@zwolle.nl
038-4984164 

Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel: 6.4.1. Energietransitie 
 
Paginanummer: 

Vraag Energieloket: bestedingsvoorstel 34 voorziet in een incidentele investering in het energieloket. Wat 
wordt met die middelen gedaan en is er structurele financiering beschikbaar (o.a. bij mede-
overheden)?  

  
Antwoord Op basis van bestedingsvoorstel 34 wordt €25.000 en €20.000 incidenteel beschikbaar gesteld 

voor het energieloket 3.0 digitaal loket. Met de middelen wordt bereikt dat  eind 2021 het nieuwe 
digitale energieloket Duurzaam Bouwloket bekend bij de Zwollenaren als startpunt van hun 
zoektocht naar advies. Dit is te meten via de gegenereerde data, zoals bezoekcijfers van de 
website, aantallen inkomende telefoontjes, mails, chats etc. De afstemming tussen Duurzaam 
Bouwloket (DBL) en de gemeentelijke website is ingeregeld en de afstemming  DBL en lokale 
adviesdiensten is ingeregeld. De volgende werkzaamheden worden uitgevoerd vanuit dit budget:
 Bijdrage website + KCC €15.000 aan leverancier
 Uitvoeringskosten  promotiemateriaal, campagnes: €10.000. Communicatie-campagne om 

loket te positioneren (zowel provinciaal als lokaal)
 Webredactie Zwolse deel €20.000. Eigen contentredactie door bijhouden lokaal deel (Zwols 

deel) van de site digitaal energieloket

Vanuit het Rijk is t/m 2022 25.000 per jaar beschikbaar voor energieloketten. 

Daarnaast is binnen de begroting structureel 40.000 beschikbaar voor Energieloket 3.0 lokale 
adviesdiensten. Lokale adviesdiensten omschrijven we als fysiek advies in de huizen 
(energiescan), ondersteuning van bewonersinitiatieven, advisering bij bewonersavonden en het 
opzetten van collectieve (inkoop) acties. Inwoners boeken via het loket eenvoudig een 
onafhankelijk energie adviseur en ontvangen een begrijpelijk rapport. In combinatie met het 
klantvolgsysteem wordt bijgehouden welke maatregelen worden genomen. Op digitale en fysieke 
bewonersavonden is een adviseur aanwezig die vragen beantwoordt en mensen verder helpt.

Een uitgebreide beschrijving van de posten is opgenomen in de begrotingstekst.
  

mailto:j.roeland@zwolle.nl
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Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296 

 
Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel 3.2.1

Paginanummer: 29 
 

Vraag De activiteiten taskforce EPA worden opgenomen in een structurele wijkgerichte aanpak. Hoe is de 
taskforce EPA geëvalueerd? En op welke wijze worden de uitkomsten daarvan vertaald naar de 
structurele wijkaanpak? Er wordt gesproken over handelingsvrijheid voor de professionals. Wat 
wordt daarmee bedoeld?

  
Antwoord Er wordt een maatschappelijke businesscase gemaakt van taskforce EPA. Hierbij wordt gekeken 

naar de werkbare bestanddelen van deze aanpak, de kosten van (extra) inzet op psychisch 
kwetsbare mensen, alsmede de opbrengsten van deze inzet. Een definitieve beslissing over 
structurele wijkgerichte inzet zal mede gebaseerd zijn op de uitkomsten van deze 
maatschappelijke businesscase. In de eerste helft van 2021 zal de businesscase beschikbaar 
moeten zijn. 
Handelingsvrijheid wil zeggen dat medewerkers van de herstelteams (team zijn samengesteld uit 
zorgprofessionals en ervaringsdeskundigen) grote vrijheid krijgen om te doen wat nodig is. 
Hierdoor kan er sneller en meer passend ingespeeld worden op vragen van psychisch kwetsbare 
mensen, hetgeen een preventief effect kan hebben op de behandeling en begeleiding. De 
herstelteams werken niet met een lijst van protocollaire voorschriften, maar met enkele 
handelingsprincipes die ruimte laten voor vrijheid in de uitvoering. De partners brengen hierbij hun 
kennis en ervaring in. Het Herstelteam krijgt de ruimte om ongebruikelijke oplossingen te kiezen 
wanneer dit voor herstel gewenst is.

 

 
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

 Thijs-Jan van der Veen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 tj.van.der.veen@zwolle.nl

mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Berap 2020 - 2
Doel 1.3.1

Paginanummer: 7
 

Vraag THINK op school wordt nog te weinig gebruikt. Wat is de verklaring daarvoor? Welke aanpak is 
voorzien om het gebruik te stimuleren? Of is er sprake van een te ruim (eenzijdig?) aanbod?

  
Antwoord Met de schoolbesturen VO is afgesproken om met ingang van schooljaar 2020-2021 te gaan 

werken op basis van cofinanciering (50/50). Hierdoor is er in de gemeentebegroting met ingang 
van 2020 financieel ruimte ontstaan om THINK op school op meer VO scholen aan te kunnen 
bieden. Met ingang van dit schooljaar zijn 3 nieuwe scholen gestart met THINK op school. Tegelijk 
zijn er 2 na vorig jaar niet doorgegaan. Redenen die een rol spelen zijn het niet kunnen inpassen 
in het eigen onderwijsprogramma en/of het niet tijdig kunnen vrijmaken van de benodigde 
cofinanciering. Wij onderzoeken met scholen en THINK op school hoe we met ingang van 
schooljaar 2021-2022 een volgende stap qua uitbreiding van scholen kunnen maken. 
Ondertussen hebben we wel alle VO scholen in juni een aanbod gedaan voor extra inzet van 
THINK op school in het kader van het opvangen van gevolgen van Corona. Door enkele scholen 
is hiervan gebruik gemaakt.

  
Portefeuillehouder
 

 Michiel van Willigen

Beantwoord door
 

Jan-Willem Dollekamp

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

jw.dollekamp@zwolle.nl

Gesteld door fractie ChristenUnie

Heeft betrekking op Berap 2020-02
Doel 1.3.2

Paginanummer: 8

Vraag Hoe kan het dat voor onderwijsachterstanden bijna 150 k meer door het Rijk is toegekend? Hoe 
worden deze extra middelen alsnog ingezet voor onderwijsachterstanden? 

Antwoord
Vanaf 1 januari 2019 vindt de verdeling van de onderwijsachterstandsmiddelen aan gemeenten 
plaats op basis van een nieuwe verdeelsystematiek. Er wordt verdeeld op basis van jaarlijks door 
het CBS bepaalde achterstandsscore van de elke gemeente. Doordat deze nieuwe systematiek 
leidt tot herverdeeleffecten is er tot en met 2021 een overgangsregeling ingesteld. Voor de 
gemeente Zwolle betekent dit dat tot en met 2021 de toekenning jaarlijks hoger uit gaat vallen.
Onlangs bent u met een informatienota geïnformeerd over de doorontwikkeling van het 
onderwijsachterstandenbeleid. Binnen de reeds ingestelde werkgroep OAB bekijken wij hoe we 
deze extra middelen kunnen inzetten.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen

Beantwoord door Anja Koets

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

a.koets@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021 
Doel 1.3.2

Paginanummer: 15 
 

Vraag Bij de aanpak om uitval in het onderwijs te minimaliseren wordt niet expliciet gesproken over de 
thuiszitters. Zwolle heeft de ambitie uitgesproken dat er zo min mogelijk (geen?) thuiszitters zijn. 
Wat is de stand van zaken op dit moment? Hoeveel kinderen zitten thuis en wat wordt daaraan 
gedaan met welk resultaat?

  
Antwoord Volgens opgave van het Samenwerkingsverband 2305 (regio Zwolle) was er per 15 maart van dit 

jaar maar één thuiszitter en die kwam niet uit Zwolle. Ook nu is er nog 1 thuiszitter in PO. Voor het 
VO waren er op 15 maart 33 geregistreerde thuiszitters, waarvan 8 Zwolse leerlingen. Op dit 
moment zijn er 24 regionale thuiszitters VO.

In het meerjaren beleidsplan Voortijdig schoolverlaten 2021 -2024 zijn thuiszitters onderdeel van 
de groep leerlingen die extra aandacht nodig hebben in de preventieve aanpak voortijdig 
schoolverlaten. Leerplichtambtenaren investeren daarvoor in de verbinding tussen school, 
jeugdhulp en ouders, naast de handhavende taak.
Bij de 24 regionale thuiszitters zijn 4 leerplichtambtenaren van de gemeente Zwolle betrokken. De 
leerplichtambtenaren zijn nauw betrokken op school, fysiek zijn ze aanwezig op de scholen. 
Daarbij kijken we met het ondersteuningsteam op school naar factoren die daar en/of thuis een rol 
spelen bij het thuiszitten van een leerling. Overkoepelend hebben we binnen de regio Zwolle in de 
afgelopen jaren een werkvorm van ‘willen’ ontwikkeld. We willen samen het probleem aanpakken, 
alles kan en is mogelijk, als je maar wilt. Er is vertrouwen en begrip. Tot nu toe werpt dit zijn 
vruchten af. 

  
Portefeuillehouder
 

 Michiel van Willigen

Beantwoord door
 

Daniël Meijerink

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

d.meijerink@zwolle.nl

 

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2021

Doel 1.2.3

Pagina nummer: 13

Vraag In 2019 is een nieuw masterplan Sportaccommodaties toegezegd, mede vanwege het 
verduurzamen. Wanneer mogen we dit plan verwachten? 

Antwoord Het college heeft de actualisatie sportaccommodatiebeleid Zwolle vastgesteld op 20 oktober 2020 
en met een beslisnota voor de raad doorgestuurd. Behandeling van deze nota is op korte termijn 
voorzien. 

Portefeuillehouder René de Heer
Beantwoord door Bertus Jeensma
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

b.jeensma@zwolle.nl
038 - 498 22 98

mailto:b.jeensma@zwolle.nl
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Gesteld door fractie ChristenUnie

Heeft betrekking op Begroting 2021/ Doel 2.2.1 Incidentele bestedingsvoorstellen no. 13 uitkering inzetten als loon

Pagina nummer: 6

Vraag Citaat: Bij deze groep willen we het arbeidspotentieel verzilveren door ze een arbeidscontract aan 
te bieden, i.p.v. ze een uitkering verstrekken. Inkomensondersteuning wordt met een 
arbeidscontract vormgegeven. Deze aanpak vindt aansluiting op spoor 4 participatie uit de 
hervormingsagenda sociaal domein

Vraag: Wat gebeurt er als dit traject voor de individuele deelnemer niet lukt? Wordt er aan de 
voorkant zekerheid geboden bij terugval?

Antwoord Het gaat om kandidaten die nu in de bijstand zitten. Het arbeidscontract mag geen armoedeval 
met zich meebrengen. Voor deze aanpak gaan we op zoek naar kandidaten die gemotiveerd zijn 
om te werken. We werpen vooraf geen drempels op. Als blijkt dat, ondanks de juiste motivatie, 
werken toch moeilijk is, bieden we andere dienstverlening aan en herleeft de bijstand weer.

Portefeuillehouder René de Heer

Beantwoord door Milad Lahdo

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Lahdo@zwolle.nl
038-4982866

Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Berap 2020-2 

Doel: 3.3.2

Pagina nummer: 15

Vraag Citaat: Het regionale budget Beschermd Wonen laat in 2020 een incidenteel voordeel zien van 
€ 4.500.000. Hiervan vloeit (na bestuurlijk besluit regio-overleg) € 1.500.000 terug naar onze 
gemeente (conform vastgestelde verdeelsleutel). De in de hervormingsagenda naar 2021 
doorgeschoven taakstelling ad. € 250.000 kan uit het Zwolse voordeel van € 1.500.000 worden 
gerealiseerd. Daarmee resteert een vrijval van € 1.250.000.

Vraag: Hoe kan er een dergelijk groot verschil ontstaan? Is er regionaal te ruim begroot of is er 
minder instroom/ meer uitstroom geweest en wat zijn daar de oorzaken van?

Antwoord De incidentele meevaller is ontstaan doordat er meer Rijksmiddelen zijn binnen gekomen dan dat 
er uiteindelijk zijn uitgegeven. Daarnaast heeft er in 2020 geen indexatie plaatsgevonden op de 
voorzieningen beschermd wonen.
Voor de inkoop van beschermd wonen maken we jaarlijks subsidieafspraken met zorgaanbieders. 
Hierbij maken we een inschatting van het aantal benodigde plekken en bijbehorende kosten. Na 
afloop van het jaar stellen we de subsidie vast ten hoogte van de werkelijke kosten (maximaal ten 
hoogte van het totaal verleende bedrag). We zien jaarlijks dat bij een deel van de aanbieders de 
werkelijke kosten lager zijn gebleken dan de verleende subsidie, waardoor we een deel weer terug 
ontvangen. 
De druk op de plekken beschermd wonen is onverminderd groot. Er is geen sprake van een 
afname van het aantal plekken.

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door Catherina Schutter
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

C.Schutter-van.der.Schaft@zwolle.nl
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Gesteld door fractie ChristenUnie
Heeft betrekking op Begroting 2021

Berap 2020-2 
Doel 2.1.3

Pagina nummer: 11

Vraag Citaat: Maatwerkvoorzieningen Wmo zijn een open einderegeling en kunnen fluctueren in de tijd 
waarbij enkele dure aanpassingen / verstrekkingen snel van invloed kunnen zijn op het totale 
budget. Wij zien het afgelopen jaar met name een voordeel op Wmo-verstrekkingen en Pgb's 
ontstaan. Mede als gevolg van corona zijn er minder aanvragen geweest. Daarnaast zien we 
aanvullende uitgaven op thuisondersteuning ,waarbij met name in het eerste kwartaal een stijging 
heeft plaatsgevonden als gevolg van het abonnementstarief. Per saldo kan er binnen het budget 
Wmo maatwerkvoorzieningen € 1.014.000 vrijvallen.

Vraag: Hoe komt het dat er door corona meer dan ad € 1 miljoen minder is aangevraagd. Is dit 
vanwege organisatorische drempels intern of nemen cliënten zelf minder initiatief?

Antwoord Het SWT is ook in de periode van intelligente lockdown bereikbaar gebleven voor hulpvragen. 
Organisatorische drempels hebben, naar onze mening, maar een beperkte rol gespeeld in de 
verklaring waarom er minder is aangevraagd. 
We zien met name minder aanvragen bij de woningaanpassingen en rolstoelen. Het is aannemelijk 
dat cliënten tijdens de coronacrisis minder initiatief hebben genomen om deze voorzieningen aan 
te vragen.
Maar een duidelijke beeld van alle effecten van de coronacrisis op de ontwikkeling van de 
zorgvraag ontbreekt nog op dit moment. 

Portefeuillehouder Klaas Sloots
Beantwoord door S.Bruns
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

S.Bruns@Zwolle.nl
038 4984057

mailto:S.Bruns@zwolle.nl

